
Zápisnica zo zasadnutía OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA

konaného dna 26.06.2020 o 14:00 hod. v obradnej miestností OcU v Kapušanoch

rokovanie 04/2020

Datum konania:

Začiatok rokovania:

Miesto rokovania:

Rokovanie OcZ:

Přítomní:

26.06.2020

14:00 hod.

Obřadná miestnosť OcU Kapušany

4/2020

RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Ing. Miroslav Bohatá

Ing. Ludmila Hamarová, PhD., příchod: 15:55 hod.

Ing. Andrea Havrillová

Radoslav Namešpetra

Ing. Peter Palo víc

RNDr. Pavol Petrovský

Mgr. Leiika Smetanková, odchod: 18:30 hod.,

návrat 20:30 hod.

Ing. Igor Revay

Nepřítomný:

Ing. Ján Tirpák - hlavný kontrolor obce

Mgr. Maria Máj irská

referát strategického rozvoj a

Ing. Ján Antal,

referát stavebného poriadku a životného prostredia

Mgr. Magdaléna Verčimáková, zapisovatel'ka

Ing. Milan Maňkoš, ospravedlnil sa

Na úvod rokovania přítomní 7 poslanci OcZ. Obecné zastupitel'stvoje uznášaniaschopné.
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Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITELSTVA
konaného dna 26.06.2020 o 14:00 hod. v obradnej miestnosti OcU v Kapušanoch

rokovanie 04/2020

Povodný program:

l. Otvorenie.
2. Schválenie zveřejněného programu.

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

3. Vol'ba komisií (návrhová, určeme overovatel'ov zápisnice).
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dna 15. 05 2020.
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

5. Informácia o činnosti ZŠ s MS Kapušany.
Předkládá: Mgr. Janka Šímová, riaditeFka ZS s MS Kapušany

6. Návrh VZN č. 4/2020 Schválenie záváznej časti ÚP Obce Kapušany, Změny a doplňky
č. 4/2019.
Předkládá: Ing. arch. Vladimír Debnár, obstarávateF dokumentu

7. Schválenie Uzemného plánu Obce Kapušany, Změny a doplňky č. 4/2019.
Předkládá: Ing. arch. Vladimír Debnár, obstarávatel' dokumentu

8. Stanovisko hlavného kontrolora k Závěrečnému účtu obce Kapušany za rok 2019.
Předkládá: Ing. Ján Tirpák, hlavný kontrolor obce Kapušany

9. Správa nezávislého auditora z auditu účtovnej závierky.
Předkládá: Ing. Michal Lažo, auditor

10. Závěrečný účet obce Kapušany za rok 2019.
Předkládá: Mgr. Jana Dzuricová, referát ekonomiky, evidencie majetku, personalistiky

11. Návrh VZN obce Kapušany č. 3/2020 Domový poriadok.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

12. Vyhodnotenie Komunitného plánu sociálny ch služieb obce Kapušany za roky 2016 -
2020.
Předkládá: Ing. Cudmila Hamarová, PhD., predsedníčka Komisie sociálnej a zdravotnej
starostlivosti

13. Predaj nehnutel'nosti KN C parcela č. 294 k. u. Kapušany.
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

14. Predaj nehnutel'nosti kanalizácie v majetku obce: 400 m úsek stoky KG2 a PVC DN
300 mm v ulici Tehelná a 410 m úsek stoky KB1 PVC DN 300 nim dl. 303 m plus 107
metrový úsek stoky KB PVC DN 400 mm v ulici Zelezničná.
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

15. Predlženie platnosti nájomných zmlúv v BNS.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

16. Ziadosti:
a) Ziadosť o uvol'nenie fmančných prostriedkov z fondu prevádzky, údržby

a oprav v 18 b.j.

2



Zápisnica zo zasadnutía OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 26.06.2020 o 14:00 hod. v obradnej miestnosti OcU v Kapušanoch

rokovanie 04/2020

b) Ziadosť Záchranná služba Rayman Rescue o odpustenie platby nájomného
v Zdravotnom středisku Kapušany.

c) Ziadosť o prenájom obecného pozemku parcela č. 241/1 za účelom umiestnenia
garáže.

d) Ziadosť o prenájom obecného pozemku parcela č. 1659/2 na zahrádkářské
účely.

e) Ziadosť o prenájom amfiteátra.
17. Rózne.
18. Závěr.

K bodu l Otvorenie
Pani starostka přivítala všetkých přítomných na rokovaní OcZ. Informovala, že rokovanie

obecného zastupitel'stva sa uskutoční za dodržania potřebných protiepidemických opatření
vyplývajúcich pre priestory statných orgánov a orgánov územnej samosprávy. Přivítala
přítomných - riaditel'ku ZS s MS p. Simovú spolu s p. Kováčovou, p. Debnára a p. Ducaya,
obstaravatel'a azhotovitel'a dokumentu ÚP Obce Kapušany, Změny a doplňky č. 4/2019, ako
aj občana obce p. Madzika. Konstatovala, že OcZ je uznášaniaschopné, přítomných je
7 poslancov.

K bodu 2 Schválenie zveřejněného prosramu
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce přítomných informovala, že rokovanie OcZ sa bude riadiť zveřejněným
programom, dojde však k záměně bodov 6 a 7 póvodnej pozvánky, bod 7 bude zaradený před
bode.

Hlasovanie poslancov za předložený změněný program rokovania OcZ:

ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

Změněný program:

l. Otvorenie.
2. Schválenie zveřejněného programu.

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

3. Vol'ba komisií (návrhová, určeme overovatel'ov zápisnice).
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dna 15. 05 2020.
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

5. Informácia o činnosti ZS s MS Kapušany.
Předkládá: Mgr. Janka Šímová, riaditeťka ZS s MS Kapušany

6. Schválenie Uzemného plánu Obce Kapušany, Změny a doplňky č. 4/2019.
Předkládá: Ing. arch. Vladimír Debnár, obstarávatel' dokumentu
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konaného dna 26.06.2020 o 14:00 hod. v obradnej miestnosti OcÚ v Kapušanoch
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7. Návrh VZN č. 4/2020 Schválenie závazné] časti ÚP Obce Kapušany, Změny a doplňky
č. 4/2019.
Předkládá: Ing. arch. Vladimír Debnár, obstarávateF dokumentu

8. Stanovisko hlavného kontrolora k Závěrečnému účtu obce Kapušany za rok 2019.
Předkládá: Ing. Ján Tirpák, hlavný kontrolor obce Kapušany

9. Správa nezávislého auditora z auditu účtovnej závierky.
Předkládá: lne. Michal Lažo, auditor

10. Závěrečný účet obce Kapušany za rok 2019.
Předkládá: Mgr. Jana Dzuricová, referát ekonomiky, evidencie majetku, personalistiky

11. Návrh VZN obce Kapušany č. 3/2020 Domový poriadok.
Předkládá: Bc. Iveta Voj tekavá, referát sociálnej práce

12. Vyhodnotenie Komunitného plánu sociálny ch služieb obce Kapušany za roky 2016 -
2020.
Předkládá: Ing. Ludmila Hamarová, PhD., predsedníčka Komisie sociálnej a zdravotně]
starostlivosti

13. Predaj nehnutel'nosti KN C parcela č. 294 k. u. Kapušany.
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

14. Predaj nehnutel'nosti kanalizácie v majetku obce: 400 m úsek stoky KG2 a PVC DN
300 mm v ulici Tehelná a 410 m úsek stoky KB1 PVC DN 300 mm dl. 303 m plus 107
metrový úsek stoky KB PVC DN 400 mm v ulici Zelezničná.
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

15. Predlženie platnosti nájomných zmlúv v BNS.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

16. Ziadosti:
a) Žiadosť o uvol'nenie finančných prostriedkov z fondu prevádzky, údržby

a oprav v 18b.j.
b) Žiadosť Záchranná služba Rayman Rescue o odpustenie platby nájomného

v Zdravotnom středisku Kapušany.
c) Ziadosť o prenájom obecného pozemku parcela č. 241/1 za účelom umiestnenia

garáže.
d) Žiadosť oprenajom obecného pozemku parcela č. 1659/2 na zahrádkářské

účely.
e) Ziadosť o prenájom amfiteátra.

17. Rózne.
18. Závěr.

K bodu 3 VoFba_komisií /návrhová, určenie overovaterov zápisnice
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková

Do návrhovej komisie p. starostka navrhla: p. Havrillovú, za overovatel'ov zápisnice:
Ing. Miroslava Bohatu, p. Radoslava Namešpetm. Poslanci pristúpili k hlasovaniu.
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Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA

konaného dna 26. 06. 2020 o 14:00 hod. v obradnej miestností OcU v Kapušanoch
rokovanie 04/2020

Uznesenie č. 43/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch

schval'uje návrhovú komisiu: Ing. Andrea Havrillová
určuje za overovatel'ov zápisnice: Radoslav Namešpetra, Ing. Miroslav Bohatá

Hlasovanie poslancov:

ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 4 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutía OcZ zo dna 15. 05. 2020
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce postupné prečítala přítomným schválené uznesenia z predchádzajúceho
obecného zastupitel'stva. Konstatovala, že všetky uznesenia bolí splněné. Vo věci uznesenia
č. 38/2020 prenájom nehnutel'nosti - parcely KN C č. 984/1 k. u. Kapušany manželom
Litvovcomje situácia taká, že zo strany rodiny Litvo věj došlo k neakceptovaniu obcou zaslanej
nájomnej zmluvy. Na obec bola zaslaná informácia od ziadatel'ov, že o prenájom parcely za
poslancami OcZ schválených podmienok nemajú záujem.

Poslanci OcZ pristúpili k hlasovaniu:

• Uznesenie č. 44/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch bene na vedomie stav plnenia uznesení zo zasadnutia
Obecného zastupitel'stva obce Kapušany, konaného dna 15.05.2020.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 5 Informácia o činnosti ZS s MS Kapušany
Předkládá: Mgr. Janka Šímová, riaditel'ka ZŠ s MS Kapušany

Starostka obce odevzdala slovo p. riaditel'ke ZS s MS Kapušany Mgr. Simovej, ktorá
v krátkosti informovala přítomných o chode školy počas mimoriadnej epidemiologickej
situácie v SR. Závěrečné hodnotenie žiakov bude z tohto dóvodu slovné, rodičia boli
o výsledkách výchovno-vzdelávacieho procesu priebežne informovaní. V novom sk. roku bude
školu navštěvovat' 517 žiakov, na MD odišli 2 učiteFky, na tieto pracovně pozície bolí
vyhlášené výběrové konania. Škola je aj naďalej aktívna v zapájaní sa do róznych projektov,
aktuálně aktivity smerujú k získaniu ďalších asistentov ucitel'a. Informovala přítomných, že
s najváčšou pravdepodobnosťou dojde k zrušeniu II. stupňa ZŠ v ChmeFove (ide celkovo o 26
žiakov, z toho je 11 žiakov zo Sarišskej Trstenej, ktorí patria do nášho školského obvodu).
Pravděpodobné dojde k přesunu žiakov na ZS s MS Kapušany, tento proces nastane až v sk.
roku 2021/2022.

Škola adresovala dna 23. 06. 2020 obci žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov na
zakúpenie nábytku do MS - vybavit' třeba hernu a spalnu v celkovej sumě 3 214,80 EUR
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Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 26.06.2020 o 14:00 hod. v obradnej miestnosti OcU v Kapušanoch

rokovanie 04/2020

z dóvodu, že na základe zápisu dětí do MS (93 dětí) bude výchovnovzdelávací proces prebiehať
v šiestich triedach. V tejto súvislosti aktuálně prebieha výběrové konáme na pozíciu ucitel'ky
MS.

Riaditel'ka ZS s MS Kapusany ďalej uviedla, že obec ako zriad'ovatel'a poziadala
o pridelenie finančných prostriedkov na opravu strešnej krytiny na SJ. Strešná krytina je
poškodená na viacerých miestach a dochádza k presakovaniu vody na strope vo vnútomých
priestoroch ŠJ. Aktuálně v rozpočte na prevádzkové náklady nie sú žiadne finančně prostriedky
avšetky výdavky sú hradené z mimorozpočtových zdroj ov. Mimorozpočtové zdroje
nepostačujú na pokrytie opravy střechy. Riaditel'ka konstatovala, že rovnaký problém je aj na
streche tělocvičné - strešná krytina je 6 rokov od komplexně] rekonštrukcie, napriek tomu
zatéká a je opáť vhavarijnom stave. Opravu zrealizuje škola vo vlastnej režii, už prebehol
prieskum trhu a p. Šímová má k dispozícii ponuky na realizáciu opravy. Diskusia k témě:

Starostka obce - střechy bolí kompletně vyměněné v roku 2014. V súčasnosti možno
potvrdit', že išlo o nekvalitně odvedenu práčů. Záručná doba 5 rokov uplynula, komunikácia so
spoločnosťou XANAX s r.o., ktorá práce realizovala je komplikovaná. Starostka pokračovala
a konstatovala, že si spatné preštudovala rozpočet pre ZS s MS Kapušany, ktorý bol
schvaťovaný OcZ v decembri 2019 - školou požadované finančné prostriedky na prevádzku
bolí vo výške 0,-EUR. Vzhl'adom na aktuálnu situáciu na OcU - od 18. 06. 2020 vedie
účtovníctvo extemá firma, ktorá sa snaží nadviazať na práčů predchádzajúcej ekonomky,
nevieme s urcitosťou vyčíslit', či obec bude schopná zafinancovať opravu střechy na ŠJ - resp.
z akých zdroj o v k opravě dojde. Co sa týká spomínaných cenových ponuk na opravu střechy
tělocvičné, po negativných skúsenostiach z minulosti bude potřebné doplnit' ústné prisl'uby
predkladatel'ov cenových ponuk o krycie listy, kde bude jasné zadefinované, co je predmetom
ponuky. Rovnako dóležité bude vybrat' aj vhodný stavebný dozor. P. Bohatá - ktoré konkrétné
finny předložili ponuky? Je potřebné zistiť referencie na tieto firmy. Riaditel'ka ZŠ s MS
Kapušany - firmy, ktoré nám předložili ponuku ponúkajú záruku od 10 do 20 rokov. Napr.
firma Spektrum Družstvo Prešov v záručnej době ponuka aj servis - po 20 rokách prichádza
odborná kontrola, ktorá zhodnotí stav střechy. Uvažuje sa o krytině fatrafol. Diskusia k témě
potřebných oprav striech na tělocviční a S J bela ukončená.

P. Revay položil p. riaditel'ke otázku, ako škola zvládá financovanie v súčasnej situácii,
kedy došlo k výpadkem na poplatkách za MS aSKD. RiaditePka p. Šímová - potvrdila
skutečnost', že v originálnych kompetenciách došlo k výpadku v príjmoch, ponížené bolí mzdy
zamestnancov na 80 %, základný chod školy je zabezpečený bez problémov. P. Kováčova,
ekonomka ZŠ s MS Kapušany - poplatky sú mimorozpočtové zdroje, apreto žiadnym
spósobom neovplyvnili chod školy. Kontrolor - výpadek finančných prostriedkov bude na
prevádzke. Mimorozpočtové zdroje (napr. 2% z dane z príjmov FO a PO, fond rodičov,
finančně dary...).... Diskusia k témě bola uzavretá, pristúpilo sa k hlasovaniu.

Uznesenie c. 45/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie správu o činnosti ZS s MS Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽALSA:0
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Starostka obce poďakovala p. riaditel'ke a p. Kováčovej za účast' na zasadnutí a obidve opustili
v čase 15:10 hod. rokovanie OcZ.

K bodu 6 Návrh VZN č. 4/2020 Schválenie závazné) časti ÚP Obce Kapušanv. Změny
a doplňky č. 4/2019
Předkládá: lne. arch. Vladimír Debnár, obstarávatel' dokumentu

Starostka obce v krátkosti obeznámila přítomných s problematikou - Obec Kapušany má
v súčasnosti platný UPN-0 Kapušany, ktorý bol schválený uznesením Obecného zastupitel'stva
vKapušanoch č. 30/2003 dna 25. 04. 2003 a aktualizovaný Změnami adoplnkami 1/2009,
ktoré bolí schválené uznesením OcZ v Kapušanoch č. 71/2009 dna 29. 10. 2009, Změnami
adoplnkami 2/2010, schválenými uznesením OcZ v Kapušanoch č. 69/2011 zo dna 27. 09.
2011 a Změnami adoplnkami 3/2013, schválenými uznesením OcZ vKapušanoch č. 1/2014
zo dna 28. Ol. 2014. Dna 16. 06. 2020 bol na OU Prešov zaslaný upravený Návrh Zmien
a doplnkov č. 4/2019 UPN obce Kapušany, v ktorom obec žiadala o stanovisko k dokumentu.
Spracovatel'om Zmien a doplnkov c. 4/2019 UPN-0 Kapušanyje spoločnosť MINOR PLAN,
architektonická kancelária. Ing. arch. Stanislav Dučay, Petófiho 14, 080 Ol Prešov, VI./2020,
ktorá je odborné spósobilou osobou pře spracovanie ÚP Obce Kapušany. ObstarávatePom
Zmien adoplnkov č. 4/2019 UPN-0 aUPD je odborné spósobilá osoba Ing. arch. Vladimír
Debnár. Starostka přivítala oboch hostí p. Debnára aDučaya a odevzdala spracovatel'ovi
a obstaravatel'ovi slovo.

P. Debnár - najváčším problémom při schval'ovani dokumentu bolo získat' súhlasné stanoviska
WS, a.s. a OU Prešov, odbor štátnej vodnej správy, išlo o najnáročnejší anajkFúčovejší bod.
Jednotlivé stanoviska dotknutých orgánov poukázali na skutočnosť, že povodně zahrňané
lokality určené na výstavbu rodinných domov nebudu v súlade s existuj úcou kapacitou čističky
odpadových vod v obci (ďalej COV). Stanovisko OU Prešov uvádza: Pripomienky vznesené
v procese prerokovania územnoplánovacej dokumentácie od oslovených subjektov bolí
v primeranom rozsahu obstaravatel'om akceptované a zapracované do dokumentácie.
Vzhl'adom k nesúhlasnému stanovisku WS a.s. GR Košice a neakceptovaniu pripomienky
dotknutého orgánu štátnej vodnej správy, OU OSZP odd. ŠVS Prešov, sa dna 08.06.2020
uskutočnilo na Obecnou úřade v Kapušanoch prerokovanie neakceptovaných pripomienok
podl'a § 22 ods. 7 stavebného zákona a dohodo vacie konanie podl'a § 22 ods. 4 stavebného
zákona. Na základe záznamu z pracovného prerokovania bolí z návrhu riešenia ZaD č. 4/2019
UPN Obce Kapušany vypuštěné lokality č.l a č. 10. Upravený návrh ZaD č. 4/2019 UPN Obce
Kapušany bol opátovne zaslaný na vyjádřeme WS a.s. GR Košice, ktorá vydala súhlasné
stanovisko k upravenému návrhu ZaD č. 4/2019 UPN Obce Kapušany. Pripomienky zo strany
veřejnosti bolí akceptované. Pokračuje p. Debnár: Legislativa je nastavená tak, že na základe
súhlasného stanoviska z OU je návrh ÚP schválený, dnes nie je priestor na ďalšie
pripomienkovanie, proces je uzavřely. Dnes je len možnost' schválit', připadne neschválit'
dokument. OcZ přijme dnes na rokovaní 2 uznesenia - ak sa návrh schválí ako celok
uznesením, potom je vyhlášená závazná časť územného plánu. Po schválení bude následovat'
proces vydania čistopisu dokumentu v 3 vyhotoveniach, l pare dokumentu bude zaslané na
zaevidovanie v centrálnom registri.

P. Debnára v krátkosti doplnil zhotovitel' p. Dučay, ktorý potvrdil skutočnosť, že
povodně bolo v návrhu 10 lokalit a niektoré bolí vypuštěné na základe dohod v stádiu
prerokovania. Následné přítomným představil jednotlivé lokality dokumentu. Po vizualizácii
následovala diskusia k témě:
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P. Smetanková - všetky návrhy a pripomienky občanov bolí do dokumentu zapracované?
P. Debnár - veřejnost' pripomienkovala ÚP, všetky pripomienky boli spracované. P. Bohatá -
lokalita vedl'a Parku sv. Cyrila a Metoda - ako by sa riešila přístupnost' k plánovanej výstavbě
rodinných domov vtejto časti obce? P. Dučay -bude potřebné vysporiadať to při výstavbě
prvého RD, už projekt tohto RD musí zahrnut' prístupovú komunikáciu, koncepčně musí byť
dóm umiestnený tak, aby bol přístupný z navrhovanej komunikácie napájajúcej sa na Poštovú
ulicu. P. Debnár - UP je dokument neinvestičně] povahy, slúži pře obec na korigovanie
vlastných investícií a investícií cudzích investorov. Musia byť vytvořené technické podmienky
před spuštěním výstavby rodinných domov.
P. Petrovský - opakované bola spomínaná skutočnosť nepostačujúcej kapacity ČOV v obci-
jej rekonštrukcia/intenzifikácia je plné v režii obce? P. Debnár - ano, je to záležitost' obce.
Odporúčam vzhl'adom na posledně skutočnosti, aby sté si dohodli súčinnosť s WS a.s. při
intenzifikácii COV. Póvodným plánom z minulosti bola společná COV pře Ladu, Tmkov a
Sarišskú Porubu, tento variant je pravděpodobné neaktuálny. V Kapušanoch bude potřebné
doplnit' minimálně l reaktor COV.
P. Havrillová - v roku 2013 bolí tiež schval'ovane Změny a doplňky územného plánu obce,
mám informáciu, že nie všetky už schválené změny a doplňky boli zapracované. Ide například
o okolie vodného toku Ladianka - lokalita č. 8. Tieto parcely boli po posledných změnách
a doplňkách preklasifikované z pol'nohospodarskej pódy ako vyhl'adovo stavebné parcely.
Tieto změny však zapracované neboli. Pýtám sa, prečo neboli zapracované, keď schválené bolí?
P. Dučay - táto plocha bola vyhl'adovo riešená ako sociálně bývanie pře marginalizované
rómské komunity - ide o záplavové územie, ochranné pásmo železnic, išlo o prvotný plán
zraku 2003. Mali byť urobené opatrenia na elimináciu rizik, územie stratilo opodstatnenie
výstavbou BNŠ v obci, z toho dóvodu bolo z dokumentu vypuštěné. V súčasnostije spomínaná
lokalita podl'a platného stavu v územnom pláne vedená ako pol'nohospodarska podá.

P. Máj irská - vzhl'adom na to, že závazná časť bola zhotoviteFom doručená až dnes, chcem sa
informovat', či ju bude možné pripomienkovať? Lokality č. 8 a 9 bolí na základe vyššie
spomínaného pracovného stretnutia podmienené intenzifikáciou ČOV. V sprievodnej správě to
je, ale v samotnom čistopise záváznej časti to uvedené nie je. P. Dučay - máme schválený
územný plán zóny Vláčí hon Mlyniská, ani v tomto případe nepostačuje COV a to tiež nie je
uvedené v záváznej časti. Je tam veta, ktorá hovoří, že každá výstavba je podmienená
rekonštrukciou adekvátně] kapacity ČOV, nie sú uvádzané konkrétné lokality. P. Debnár -
v záváznej časti nie je uvedená explicitná pripomienka, v regulative 23.1 je ako všeobecný
regulativ uvedené, že výstavba RD je podmienená intenzifikáciou COV.

Starostka obce upozornila na skutočnosť, že při schválení tejto podoby ÚP stavebník ako prvý
navštíví obecný úřad, kde si vyžiada územnoplánovaciu dokumentáciu. Stavebný úřad mu na
základe schváleného UP vydá súhlasné stanovisko k výstavbě, avšak WS a.s. mu proces
zastaví, keďže kapacita ČOV v obci nepostačuje pře novů výstavbu. P. Debnár - odporúčam.
zakomponovat' do uznesenia, aby bol do čistopisu záváznej časti dokumentu doplněný tento
fakt - podmienka intenzifikácie COV. P. Debnár - ide o technickú chybu.

Příchod p. Hamarová 15:55 hod. Rokovanie OcZ opustil občan obce p. Madzik.

P. Majirská - oblast' dokumentu regulativy v dopravě pře lokalitu č. 8. v súčasnosti právě táto
lokalita je predmetom zaujmu investora, ktorý chce v území stávat'. P. Debnár- ide o existujúcu
komunikáciu, úl. Gabriela Kapyho je z hradiska perspektivy nevhodná na zapoj enie do
existuj úceho dopravného koridoru a případné přepoj enie si musí realizovat' stavebník cez
projektanta - musí si zabezpečiť napr. kapacitně posúdenie komunikácie... P. Majirská - tam je
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plánovaný aj cyklochodník v rámci kostrovej siete PSK, naviac ide o ochranné pásmo ŽSR a.s.
P. Debnár - ŽSR a.s. chcú riešiť všetko mimo úrovně ochranného pásma železnic, v dokumente
to máme uvedené vo výhradách. P. Máj irská sa informovala aj o lokalitách slúžiacich na
poskytovanie služieb v sociálně] oblasti.

P. Havrillová - pýtám sa hlavného kontrolora obce - akým spósobom uvedené podněty p.
Majirskej mažeme dopracovat' do uznesenia, ktoréje připravené na schválenie? HK navrhol,
aby bolo uznesenie dopracované s p. Debnárom do konkrétné určeného termínu. P. Máj irská -
co nastane, ak by sa dnes nepřijal předkládaný dokument z dóvodu nezapracovania zmien, ktoré
vyplynuli z pracovného stretnutia a nenachádzajú sa v čistopise? P. Debnár - k zásadným
změnám už nemóže doj sť z dóvodu, že ÚP Obce Kapušany, Změny a doplňky č. 4/2019 už
přešli komplikovaným schval'ovacim procesom dotknutých orgánov a na dnešnom rokovaní
OcZ už nieje možné zasahovat' akýmkoFvek spósobom do čistopisu.

Starostka - v časel6.18 hod. vstúpila do rozpravy a konstatovala: všetky pripomienky p.
Majirskej, ktorá čistopis preštudovala spolu s Ing. Antolom těsné před rokováním OcZ dávajú
priestor na ďalšie pracovně stretnutie. Obec Kapušany si objednala územno-plánovaciu
dokumentáciu u odborné spósobilých osob. Závazná časť bola dodaná na poslednú chvil'u.
Naviac zodpovědní pracovníci OcU zistili, že v predkladanom návrhu nie sú zapracované
závažjaé pripomienky. Nesúhlasím so zapracováním do uznesenia, dávám jasnú otázku - páni
poslanci a poslankyně - schval'ujete předkládaný dokument v takomto vyhotovení, alebo nie?
Vedeme obce to neberie na 1'ahkú váhu, předkládaná dokumentácia nieje kompletná. Stalo sa,
že v minulosti stavebník dostal na OcU zmátočnú územno-plánovaciu informáciu o tom, že
kupuje pozemok určený na výstavbu rodinného domu. Skutočnosť ukázala, že často nedostal
úplné a přesné infonnácie.

P. Dučay - územný plán nerieši konkrétné rodinné domy, ale celé územie obce. Ide o to, aby
smě sa zamysleli nad skutočnosťou, že je tam všeobecné dané, že kapacita existujúcej ČOV
nepostačuje na novů výstavbu a ta je podmienenájej intenzifikáciou.

P. Revay - kladiem si ale otázku, na co bolo dobré pracovné stretnutie 08. 06. 2020 na pode
OcU. V zápisnici je jasné napísané, že lokalita č. 8. a 9. je vhodná na výstavbu po
zintenzifíkovaní ČOV. Ak raz OÚ Prešov dal jasné stanovisko, bolo tuto skutočnosť potřebné
premietnuť do čistopisu dokumentu. Keď schválenie územného plánu počkalo doteraz, nechje
to připravené v súlade s odporúčaním dotknutých orgánov. U stavebníkov, ktorým bola daná
zmátočná územno-plánovacia informácia - je mi I'uto, nie je to chyba terajšieho vedenia.
Z mójho pohl'adu ak nemusíme schvaFovať dnes, nerobme urychlené rozhodnutia.

P. Palovič - aj já som sa zúčastnil na pracovnám prerokovaní a súhlasím s p. Revayom. Akje
podklad podpísaný zápisnicou, malí sa změny zapracovat' do čistopisu dokumentu. Zúčastněné
strany sa jasné dohodli a bolo povinnosťou obstaravatel'a a zhotovitel'a zapracovat' skutečnosti
z pracovného rokovania do předkládaného dokumentu. Zodpovědnost' za schválený dokument
preberajú poslanci OcZ.

P. Debnár - uznávám fakt, že v záváznej časti to tak má byť, všetko ostatně co odznelo -
sociálna oblast' a iné fakty spomínané p. Majirskou nepatria na toto fórum. WS a.s. paradoxně
konstatuje v dmhom súhlasnom stanovisku, že změny sú zapracované, ak by sté to doplnili
uznesením s uvedením, že dokument ÚP Obce Kapušany Změny a doplňky č. 4/2019 sa
dopracuje o text: lokality č. 8. a 9. sú podmienené intenzifikáciou ČOV.
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Starostka obce - na co ale bolo dobré rokovanie 08. 06. 2020? Potvrdzujem slova p. Revaya.
Nemyslím si, že je v náplni pracovníkov OcZ (p. Majirská, p. Antol), aby kontrolovali Vámi
předkládané dokumenty - sté predsa odborné spósobilé osoby.

P. Dučay - pripomienky p. Majirskej bolí súčasťou návrhu, bolo to aj Vášou povinnosťou
odkontrolovať dokument.

P. Havrillová - chcem si to ozřejmit'. Jediný rozdiel medzi sprievodnou správou a čistopisom
je, že v čistopise, lokality č. 8 a 9 nie sú podmienené intenzifikáciou ČOV ? Obávám sa totiž
toho, že ak teraz schválíme uznesenie a neskór este najdeme nějaké „technické chyby", nebude
už možné tieto chyby opravit'. Ale ak smě si istí, že ide len o tuto jednu chybu, schváFme
uznesenie aj s pripomienúkou, aby smě nenaťahovali čas.

P. Palovič - OU Prešov předkládaný dokument prešiel a schválil všetky jeho časti. Súhlasím,
že na doplněnu věc sa zabudlo, bude potřebné ju doplnit'. Ak by smě chceli niečo nové doplňať,
išli by smě do celého procesu od začiatku. Išlo by o opakovanie celého schval'ovacieho procesu,
který už raz prebehol a bol zdlhayý.

P. Petrovský - teraz noví stavebníci nemóžu stávat' na lokalitách č. 8. a 9.7 P. Debnár - ano,
noví stavebníci z tejto lokality by dostali zamietavé stanovisko k výstavbě.

P. Smetanková-je to pře nás ako obec motivujúce, aby smě sa pustili do intenzifikácie ČOV.
Diskusia k témě bola ukončená, pristúpilo sa k hlasovaniu:

• Uznesenie č. 46/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch

I. bene na vedomie

Správu o prerokovaní návrhu Uzemného plánu obce Kapušany, Změny a doplňky
č.4 /2019 vypracovánu , Ing. arch. Vladimírom Debnárom, odborné spósobilou osobou
na obstarávania UPP a UPD podl'a § 2a stavebného zákona , (reg. č. 294),
Výsledek preskúmania návrhu Uzemného plánu obce Kapušany, Změny a doplňky
č.4/2019 Okresným úradom Odborom výstavby a bytovej politiky v Prešove, podFa §
25 stavebného zákona (OU-PO-OVBP l-2020/03 3 817-002) zo dna 25.06.2020.

II. súhlasí

s yyhodnotením stanovísk a pripomienok z prerokovania návrhu Uzenmého plánu obce
Kapušany Změny a doplňky č.4/2019 podl'a § 22 stavebného zákona

III. schval'uje

podl'a § 27 ods. 3 stavebného zákona a podl'a § 11 ods. 4 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o
obecnom zriadení v znění neskorších predpisov Uzemný plán obce Kapušany, Změny
a doplňky č.4/2019

spracovaný Ing. arch. Stanislavom Dučayom, autorizovaným architektom SKÁ.

IV. ukládá:

spracovatel'ovi UPNO Kapušany, Změny a doplňky č.4/2019, doplnit' do záváznej časti
regulativ o lokalitách, na kterých umiestnenie a povolenie RD je podmienené realizácioou
intenzifikácie ČOV.
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V. žiada:

Starostku obce K-apušany:

prostredníctvom odborné spósobilej osoby pře obstarávanie UPP a UPD podl'a § 2a stavebného
zákona:

l. zveřejnit' zaváznu část' Uzemného plánu obce Kapušany, Změny a doplňky č.4/2019
v zmysle § 27 ods.4 písm. a) stavebného zákona,

• označit' dokumentáciu Uzemného plánu obce Kapušany, Změny a doplňky č.4/2019
schval'ovacou doložkou v zmysle § 28 ods. l stavebného zákona
uložit'Uzemný plán obce Kapušany, Změny a doplňky č.4/2019 na Obecnom
úřade Kapušany, na Stavebnom úřade Kapušany a na Okresnom úřade, Odbore
výstavby a bytovej politiky v Prešove v zmysle § 28 ods. 3 a 4 stavebného zákona
vyhotovit' o obsahu Uzemného plánu obce Kapušany, Změny a doplňky č. 4/2019
registračný list v zmysle § 28 ods. 5 stavebného zákona a spolu s kópiou uznesenia
o schválení doručit' Ministerstvu dopravy a výstavby Slovenské] republiky

termín: do 3 mesiacov od schválenia Uzemného plánu

Hlasovanie poslancov:

ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

Uznesenie schválené nadpolovičnou váčšinou poslancov OcZ.

K bodu 7 Schválenie Uzemného plánu Obce Kapušany, Změny a doplňky č. 4/2019
Předkládá: Ing. arch. Vladimír Debnár, obstarávatel' dokumentu

Uznesenie č. 47/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch sa uznáša podl'a § 11 ods.4 písm. g) zákona č. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znění neskorších predpisov na Všeobecnom záváznom nariadení
obce Kapušany č. 4/2020, ktorým sa podl'a §27 ods.3 stavebného zákona vyhlašuje Závazná
časť Uzemného plánu obce Kapušany, Změny a doplňky č.4/2019 schváleného uznesením
obecného zastupitel'stva č. 46/2020 zo dna 26. 06. 2020

Hlasovanie poslancov:

ZA: 8 PROTI: O ZDRŽALSA: O

Uznesenie schválené 3/5 váčšinou poslancov OcZ.

Starostka v čase 16:56 hod. poďakovala za účast' na rokovaní OcZ p. Dučayovi a p.Debnárovi
a vyhlásila 10 min. přestávku. Rokovanie opustili aj p. Majirská a p. Antol.

V čase 17:10 hod. sa pokračovalo v rokovaní OcZ.
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K bodu 8 Stanovisko hlavného kontrolora k Závěrečnému účtu obce Kapušany za rok
2019
Předkládá: Ing. Ján Tirpák, hlavný kontrolor obce Kapušany

Starostka obce odevzdala slovo hlavnému kontrolorovi obce Ing. Tirpákovi: Závěrečným
účtom obce sa rozumie súhmné spracovanie údaj ov charakterizuj úcich rozpočtové
hospodárenie obce za příslušný kalendárny rok, ktorého povinnost' zostavenia určuje §16
zákona NR SR č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o změně a
doplnění niektorých zákonov v znění neskorších predpisov. Stanovisko vychádza z podkladov
předložených khodnoteniu: návrh závěrečného účtu obce za rok 2019, prehl'ad o plnění
rozpočtu za rok 2019, súvaha k 31.12.2019, hlavná kniha k 31.12.2019. V stanovisku sa
hodnotia: náležitosti návrhu závěrečného účtu obce, údaje o plnění rozpočtu, aktíva a pasíva,
stav a vývoj dlhu, poskytnuté dotácie a finančně výpomoci. V skutočnosti dosiahli běžné příjmy
( bez RO) výšku 2 496 475,- €, v porovnaní s rokom 2018 sú běžné příjmy vyššie o 170 014,-
€ . Běžné výdaje ( bez školských zariadení ) dosiahli v skutočnosti výšku 841 429- €.
Z rozpočtovaných běžných výdavkov 848 895,10 EUR bolo skutečné čerpané k 31.12.2019
v sumě 841 426,87 EUR, co představuje 99,12% čerpanie. Výdaje v jednotlivých oddieloch
funkčnej klasifikácie nevykazujú znaky nezdóvodneného, resp. neúčelného použitia. Jednotlivé
kapitoly sú zdóvodnené v Záverečnom účte obce Kapušany a zodpovedajú skutočnosti. Hlavný
kontrolor odporúča schválit' závěrečný účet obce Kapušany za rok 2019 bez výhrad. Hlavný
kontrolor objasnil p. Palovičovi aj otázku z obecnej rady a podrobné mu vysvětlil položku
tovary a služby vo výške 140 000,00 EUR - prevádzkové náklady (na OŘ p. Palovič požiadal
hlavného kontrolora obce o jeho stanovisko a podrobné rozanalyzovanie položky, keďže
uvedená šumaje vysoká).

Starostka vyzvala p. Revaya, předsedu Komisie finančně), rozpočtovej, legislativně] a správy
majetku obce, který konstatoval, že stanovisko komisieje schváliť závěrečný účet bez výhrad.

K témě neprebehla diskusia, pristúpilo sa k hlasovaniu.

Uznesenie č. 48/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch bene na vedomie stanovisko hlavného kontrolora
k Závěrečnému účtu obce Kapušany za rok 2019.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 9 Správa nezávislého auditora z auditu účtovnej závierky
Predkladá:_Ing. Michal Lažo, auditor

Starostka obce: auditor obce p. Lažo 2 x navštívil OcU a dokladné skontroloval
spracoval materiály potřebné k vy hotovému správy. Závěrám z jeho správy je:

a

Na základe overenia dodržiavania povinností podl'a požiadaviek zákona o rozpočtových
pravidlách, platných v SR pře územnú samosprávu v znění neskorších predpisov konstatuj em,
že Obec Kapušany konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. Stav
vykázaného dlhu a návratných zdroj ov podl'a nášho overeniaje zfaodný so stavom v účtovnej
závierke. Nebolo zistené nedodržiavanie pravidiel používania návratných zdrojov financovania
a celková suma dlhu návratných zdroj ov financovaniaje pod požadovanou zákonnou hranicou.
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Stav závázkov po lehote splatnosti nepřekračuje povolenu hranicu k běžným príjmom
predchádzajúceho rozpočtového roka. Diskusia neprebehla, hlasovanie poslancov OcZ:

• Uznesenie č. 49/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch bene na vedomie správu nezávislého auditora z auditu
účtovnej závierky.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 10 Závěrečný účet obce Kapušany za rok 2019
Předkládá: Mgr. Jana Dzuricová, bývalá zamestnankyňa referátu ekonomiky, evidencie
majetku, personalistiky

Starostka obce - predkladatel'ka nieje přítomná na rokovaní OcZ, avšak spracovaný dokument
Vám bol zaslaný na preštudovanie. Nechávám priestor p. Revayovi, ktorý ako předseda
Komisie finančnej, rozpočtovej, legislatívnej a správy majetku obce spolu s jej členmi k tomu
dokumentu zasadali. P. Revay konstatoval, že všetko podstatné už uviedol hlavný kontrolor
obce v predchádzajúcom bode, nepovažuje za potřebné opakované uvádzať už povedané fakty.
Pristúpilo sa k hlasovaniu:

Uznesenie č. 50/2020

Obecné zastupitel'stvo schval'uje

a) Celoročně hospodárenie obce Kapušany za rok 2019 bez výhrad
b) Závěrečný účet obce Kapušany
c) Celkový přebytek rozpočtového hospodárenia 70 734,29 použit', l. V zmysle

ustanovenia §16 odsek 6 zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej
samosprávy a o změně a doplnění niektorých zákonov v znění neskorších predpisov sa
na účely tvorby peňažných fondov při usporiadaní přebytku rozpočtu obce podl'a § 10
ods. 3 písm. a) a b) citovaného zákona, z tohto přebytku vylučujú : a) nevyčerpané
prostriedky zo SR účelovo určené na běžné výdavky poskytnuté v predchádzajúcom
rozpočtovom roku v sumě 59 212,79 EUR, a to: - ZŠ s MS - nedočerpaný normativ 54
621,79,- € /príjem rozpočtu školy v roku 2019, ktoré je možné použit' v rozpočte vom
roku 2020 v súlade s ustanovením § 8 odsek 4 a 5 zákona č.523/2004 Z.z. o
rozpočtových pravidlách veřejné] správy a o změně a doplnění niektorých zákonov v
znění neskorších predpisov. - Nedočerpaný projekt na knižnicu z FPU 4 591 EUR 2. V
súlade s § 15 ods. 4 zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách uzemnej
samosprávy a o změně a doplnění niektorých zákonov v znění neskorších predpisov
použit' na tvorbu rezervného fondu vo výške 100 %. Na základe uvedených skutočností
navrhujeme skutečný prebytok saldo rozpočtového hospodárenia obce za rok 2019 vo
výške 70 734,29 EUR- vylúčenie s přebytku hospodárenia 59 212,79 EUR = 11 521,50
EUR použit' na tvorbu rezervného fondu.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 8 PROTI: O ZDRZAL SA: O
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Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 26. 06. 2020 o 14:00 hod. v obradnej miestností OcU v Kapušanoch

rokovanie 04/2020

K bodu 11 Návrh VZN obce Kapušany č. 3/2020 Domow Doriadok
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
Starostka obce: Obec Kapušany má spracované 2 domové poriadky - pre BNS č. 4/2010, nový
domový poriadok sa připravil pře 18 b.j. a 6 b.j.
Pracovníčka Referátu sociálnej práce p. Vojteková připravila nový návrh VZN č. 3/2020
Domový poriadok, ktorý bol zveřejněný v súlade s legislativou. Návrh nebol pripomienkovaný.
Domový poriadok upravuje uskutočňovanie stavebných úprav v bytových domech, spósob
zabezpečenia pokoj a, poriadku a čistoty v bytovom dome a v jeho okolí, spósob užívania
nebytových priestorov, spoločných priestorov a spoločných zariadení bytového domu, vstup do
bytového domu, informačné zariadenia, vyvesovanie a vykládáme predmetov, chov zvierat a
ďalšie vzt'ahy, nevyhnutné pře prevádzku, chod a fungovanie bytového domu.
Nový dokument bol doplněný o skutočnosť, že úpravu a kosenie budu vykonávat' podnájomníci
bytového domu - malí by přebrat' starostlivost' o priestor okolia bytovej jednotky.
Stanovisko obecnej rady je schválit' předkládaný návrh VZN č. 3/2020 Domový poriadok bez
výhrad, diskusia neprebehla, pristúpilo sa k hlasovaniu.

Uznesenie č. 51/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch sa uznáša na VZN obce Kapušany č. 3/2020 - Domový
poriadok.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 12Vyhodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Kapušany za roky
2016-2020
Předkládá: Ing. Ludmila Hamarová, PhD., predsedníčka Komisie sociálnej azdravotnej
starostlivosti

Starostka obce odevzdala slovo predkladatel'ke p. Hamarovej. Podl'a zákona
č. 448/2008 Z. z. o sociálny ch službách je každá obec povinná mať vypracovaný Komunitný
plán sociálnych služieb (KPSS). Tento Komunitný plán musí byť v súlade s nadradeným
dokumentom - s Národnými prioritami rozvoj a sociálny ch služieb na roky 2015 - 2020 (ktoré
vypracúva Ministerstvo). Od l .1.2018 je účinná novela zákona, ktorá do tvorby komunitných
plánov zaviedla viacero zmien. Změnili sa niektoré povinné náležitosti, ktoré musí komunitný
plán obce obsahovat' (napr. analýza poskytovaných soč. služieb a analýza požiadaviek
prijimatel'ov musí byť vykonaná podl'a druhov, foriem a poskytovatel'ov soč. služieb, rovnako
musia byť takýmto spósobom definované ciele a priority KPSS a pod.). Obec svoj novj alebo
aktualizovaný komunitný plán schval'uje v zastupitel'stve, do 15 dní od schválenia v OcZ ho
musí zaslat' na VUC. Předkládané vyhodnotenie obsahuje jednotlivé oblasti komuiiitného
plánu, co bolo a co nebole splněné. Dokument obce Kapušany sa týká všetkých oblastí života
obce - od sportu, cez podnikatel'sku sféru, rozvoj obce a pod., nejedná sa iba o sociálnu oblast'
ako sa z názvu móže zdať. Prosím preto přítomných poslancov o zasielanie podnětných
návrhov zo všetkých róznorodých oblastí v rámci obce, ktoré by bolí nápomocné při spracovaní
nového plánu na nové plánovacie obdobie 2021 - 2025. Našou ambíciou je připravit'
každoročně akčný plán, aby bol priestor aj na přípravu a financovanie jednotlivých projektov,
co úzko nadvázuje na každoročně piáno vanie rozpočtu na následuj úci kalendániy rok.
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Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA

konaného dna 26.06.2020 o 14:00 hod. v obradnej miestnosti OcU v Kapušanoch

rokovanie 04/2020

Komunitný plán je platný do konca roka 2020, už na septembrovom OcZ plánujeme předložit'
návrh nového plánu, aby bol priestor na zosúladenie s přípravou rozpočtu obce na rok 2021,
kterého příprava sa realizuje v mesiacoch október/november 2020. Pokračovala p. Havrillová
- v akčnom pláne předložíme konkrétné ciele a opatrenia pře plnenie komunitného plánu na
nasledujúci kalendárny rok. Prijatím a schválením akčného plánu bude 1'ahšie tento dokument
rozanalyzovať a zhodnotit'.

P. Bohatá - členovia OSK zastupujúci sport v obci by chceli byť viac súčinní při přípravě
dokumentu a chceme naše vízie zakomponovat' do tohto komunitného plánu obce. Určité sa
vyjádříme za OŠK - - napr. k využitiu plochy v parku vedl'a asfaltového ihriska, ktorá by
slúžilapre sport základnej školy, ale aj pře veřejnost'. Je to určité potřebné doplnit' o skutočnosť,
že v zrekonstruovaných priestoroch nefungujú napr. vodovodné baterie, toalety nie sú oddělené
od sprch a podobné. Výstavba sedačiek pře divákov na betonových podkladoch - použitá
technológia výstavby zamokryla priliehajúcu budovu bufetu. Bude potřebné věnovat' sa aj tejto
problematike. Správca ihriska p. Prokop v spolupráci s p. Raďakom sa futbalovému ihrisku
začali intenzívně venovať, upratujú a zveFaďujú ho. P. Hamarová - při spracovaní podkladov
v oblasti rekonštrukcie ihriska som vychádzala z faktov uvedených v občasníku Pod
kapušianskym hradom.

Starostka obce - předkládaný návrh bol stiahnutý z májového rokovania OcZ, pretože
vyhodnotenie nebolo komplexně. V budúcnosti bude potřebné, aby smě bolí v co najváčšom
počte súčinní při vyhodnocovaní, určité každoročné dielčie vyhodnocovanie bude na prospěch.

P. Smetanková - v súvislosti so strategickými dokumentami, ktoré má obec povinnost'
vypracovat' spomenula dokument PRO - Program rozvoj a obce na roky 2 014 - 2022.
Poslankyňa OcZ dala do pozornosti přípravu nového PRO obce Kapušany. Aktuálně sa
připravuje nové programovacie obdobie 2021 - 2027 na čerpanie z eurofondov. Vypracovanie
PRO nariaďuje obciam legislativa, pričom obce ho musia mať spracovaný obzvlášť v případe,
ak sa uchádzajú o akékoFvek financie z eurofondov alebo o státně dotácie.
Do budúcnaje potřebné zosúladiť oba dokumenty, ktoré musia byť v súlade s potřebami obce.
Obec má rovnako definované raz ročně vyhodnocovat' k 31. 05. PRO, je to legislativně dané.

Starostka obce - do budúceho zastupitel'stva poprosím p. Smetankovú, aby priniesla nápady na
vypracovanie nového plánu, požiadalaju, aby zastřešila přípravu dokumentu.

P. Palovič v tejto súvislosti dal do pozornosti skutočnosť, že napr. dobrovol'nicka činnost'
v obci Kapušanyje na nízkej úrovni. Občania sa sťažujú, ale sami neprinášajú žiadne riešenia,
ani neponúkajú pomoc. DobrovoFnícka činnost' by malá byť zameraná na veřejné priestranstvá,
ich úpravu, ale tiež aktivity v konkrétných lokalitách, kde obyvatelia žijú - starostlivost'
o veřejné priestory mimo svojich obydlí.

P. Havrillová - ak máte konkrétné nápady, akým spósobom oslovit' ciel'ove skupiny, napr.
rodiny s deťmi, aby smě dostali spátnú vazbu, rádi ich přivítáme. Rodiny s deťmi je oblast',
ktorej sa chceme do budúcna věnovat'.

P. Hamarová - iskričku naděje vidím v malých projektoch, Fudia sa móžu prejaviť. Obec ale
niusí dať impulz, že na nějaké smerovanie-aktivitu, budu vyčleněné fmančné prostriedky
a konkrétny projekt bude obcou podpořený. Diskusia k témě bola ukončená, hlasovanie
poslancov:
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rokovanie 04/2020

• Uznesenie č. 52/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch bene na vedomie vyhodnotenie Komunitného plánu
sociálny ch služieb obce Kapušany za roky 2016 - 2020.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 13 Předal nehnutel'nosti KN C parcela^č. 294 k. u. Kapušany
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

V tomto bode pokračuje vysporiadanie majetkovoprávnych vzt'ahov k parcele č. KNC 294 na
Puchovskej ulici, kterým sa OcZ zaoberalo a pokračuje sa v dohodnutom postupe - odpredaji
dlhoročnému uzivatel'ovi parcely p. Kočiščákovej. Dna 02. 03. 2020 reagovala na výzvu obce,
aby písemné potvrdila záujem o kupu pozemku. Na OcU domčila písomné stanovisko,
v ktorom prejavila záujem o kupu predmetnej parcely, ktorú užívala po dobu 30 rokov a ktorú
zvel'adila. Záměr predaja majetku bol zveřejněný na 15 dní obvyklým spósobom, v tomto bode
móže doj sť k schváleniu převodu majetku z do vodu osobitného zretel'a obecným
zastupitel'stvom. Následovat' bude uzavretie zmluvy, zveřejněme zmluvy a zápis do katastra
nehnutel'nosti (v režii kupujúceho). Stanovisko obecnej rady: OŘ súhlasila s procesom, bez
ďalších pripomienok.

P. Smetanková v čase 18:30 hod. opustila rokovanie OcZ.

Uznesenie č. 53/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schval'uje podl'a § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č.
138/1991 o majetku obcí predaj nehnutel'nosti vo vlastníctve obce Kapušany v k.ú. Kapušany,
zapísanej na LV č. 1037, a to pozemok parcela č. KN-C 294, druh pozemku záhrada o výměre
143 m2, za hodnotu stanovenu znaleckým posudkem 2350 € ako případ hodný osobitného
zretel'a pani Anně Kočiščákovej, bytom Puchovská ulica 145, 082 12 Kapušany. Kupujúca
bude povinná uhradit' náklady na vyhotovenie znaleckého posudku v sumě 200 € a náklady na
vklad do katastra nehnuteFností.

Dóvodom hodným osobitného zretel'aje skutočnosť, že tento pozemokje pře obec nepotřebný
a pani Anna Kočiščáková sa o pozemek stará a zveťaďuje ho výše 30 rokov.

Přítomní poslanci: 7 z 9

Hlasovanie poslancov:

ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

Uznesenie schválené 3/5 váčšinou poslancov OcZ.

K bodu 14 Predai nehnutel'nosti kanalizácie v majetku obce: 400 m úsek stoky KG2
a PVC DN 300 mm v ulici Tehelná a 410 m úsek stoky KB1 PVC DN 300 mm dl. 303 m
plus 107 metrový úsek stoky KB PVC DN 400 mm v ulici Zelezničná
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a
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V tomto bode bude ukončený proces predaja kanalizácie v majetku obce spoločnosti WS, a.s.
Starostka informovala poslancov OcZ o e-mailovej pripomienke p. Kokošku k odpredaju, ktorú
konzultovala s obecným právnikom, právnikom a riaditel'om WS, a. s., hlavným kontrolórom
Obce Kapušany a tiež HK Města Prešov. Závěry z týchto konzultácií odprezentovala členom
OR. Stanovisko obecnej rady: Pře obec je správa a údržba verejnej kanalizácie nákladná, na
nevyhnutné rekonstrukčně zásahy obec nedisponuje dostatočnými finančnými prostriedkami,
a preto považuje převod obecného majetku - kanalizácie do majetku WS, a.s. za výhodný bez
ďalších pripomienok. Proces odpredaja bol odkonzultovaný s obecným právnikom, ktorý
navrhol zadefinovať do zmluvy výšku investície, ktorú spoločnosť WS, a.s. do kanalizácie
investuje. Diskusia k témě neprebehla, pristúpilo sa k hlasovaniu:

• Uznesenie č. 54/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schval'uje:

- predaj obecného majetku kupujúcemu - Východoslovenská vodárenská spolocnosť,
a.s. IČO: 36 570 460, Komenského 50, Košice , z dovedu hodného osobitného zreteFa
v súlade s § 9a, ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znění neskorších
predpisov a to:

Predmetom kupy je časť kanalizácie v nasledovnom rozsahu:
SO 12 Kanalizácia Kapušany

Stoka „KB-1" PVC DN 300 mm

Stoka „KB" PVC DN 300 mm

Stoka „KG2a" PVC DN 300 mm

na ulici Zeleznicná o dlžke 303,0m

na ulici Železničná o dÍžke 107,0m
(z celkovej dlžky 614,0 m stoky „KB")

na ulici Tehelná o dlžke 400,0m
(z celkovej dlžky 552,0 m stoky „KG2a")

To všetko za kúpnu cenu l EUR bez DPH.

Dóvodom hodným osobitného zretePa je skutočnosť, že veřejná kanalizácia je v havarijnom
technickom stave, ktorý vyžaduje značné finančně prostriedky na uvedeme do prevádzky. Obec
Kapušany nemá potřebné financie, personál ani techniku na zrekonštmovanie verejnej
kanalizácie. WS, a.s. sa javí ako jediný vhodný subjekt na kupu tohto majetku, nakol'ko
disponuje potřebným finančným, personálnym a technickým vybavením a je osobou odborné
spósobilou na výkon činností spojených s odvádzaním odpadových vod. WS, a.s. zároveň ako
protihodnotu oproti symbolické] kúpnej ceně na vlastně náklady zabezpečí rekonštrukciu
a spojazdnenie verejnej kanalizácie. V súčasnostije trendom skór upúšťanie od samostatného
prevádzkovania vodárenskej infrastruktury obcami a mestami a pričom tieto postupné poverujú
prevádzko váním svojej infraštmktúry vodárenské spoločnosti, v územnej posobnosti ktorej sa
nachádzajú. Na základe uvedeného predaj formou obchodnej veřej něj súťaže alebo veřejnou
dražbou vzmysle ustanovenia §9a zákona č. 138/1991 Zb. o správě majetku obcí tak
nepňchádza do úvahy.
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Predávajúci Obec Kapušany je výlučným vlastníkom majetku - časti stavby
v k. u. Kapušany, ktorý na základe tejto zmluvy předává a kupujúci ich nadobúda do svojho
vlastníctva v celistvosti. Odpredaj majetku obce do vlastníctva Východoslovenskej
vodárenskej spoločnosti, a.s. IČO 36570460, so sídlom Komenského 50, 042 48 Košice za
kúpnu cenu: l,- € bez DPH, (slovem: Jedno euro), z dóvodu hodného osobitného zretel'a je
přípustný a v súlade so záujmami a zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom obce
Kapušany.

Přítomní poslanci: 7 z 9

Hlasovanie poslancov:

ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

Uznesenie schválené 3/5 váčšinou poslancov OcZ.

K bodu 15 PredÍženie platnosti nájomných zmlúv v BNŠ
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

Starostka obce infonnovala přítomných poslancov, že všetci žiadatelia BNS okrem
p. Jána Horváta splnili podmieiiky predlženia platnosti nájomných zmlúv v BNS. V byte žije
spolu s p. Horvátom aj jeho manželka a dcera s mnohopočetnou rodinou. Dcera spolu
s manželem svoj nájom riadne platí, byt je však vedený na neplatiča p. Jána Horváta, ktorý
nájom neplatí 3 mesiace. Za toto odbobie im vznikal dlh vo výške 247,24 EUR. Starostka
konstatovala, že v komunitě zodpovědná pracovníčka pracuje, starostka nastavila kontrolně
procesy v BNŠ tak, aby dlžníkov ubudlo, okolie BNŠ je v celku upravené. Podmienky
nájemných zmlúv sú však jasné stanovené: za hmbé pomšenie podmienok sa považuje, ak
nájomca nezaplatí nájem dlhšie ako 3 mesiace. V uvedenom případe prenajímatel' móže
vypovedať náj omnu zmluvu bez poskytnutia náhradného ubytovania. Starostka obce ponechala
priestor na vyjádřeme poslancov OcZ:
P. Palo vič - navrhuj em, aby v BNS zastala dcera s manželem a deťmi. Neplatič aj s manželkou
by mál byť vysťahovaný.
P. Petrovský - yysťahovať 1'udí pře sumu necelých 300,00 EUR mi přídě neFudské, navrhuj em,
aby smě im dali Ví roka navýše. Dajme im šanců, dlžná suma nie je vel'ka. Ak zmluva hovoří
o 3 mesiacoch, este nedošlo k naplneniu tohto bodu - l mesiac čiastočne uhradili (apríl 2020).
Musíme posudzovať zmluvy případ od případu - zisťovať možnosti zaplatenia a až potom
pristúpiť k yysťahovaniu. V rámci rokovaní OcZ často schval'ujeme vel'ke finančné čiastky -
v tisícoch Eur, v tomto konkrétnem případe musíme zohFadmť sociálny aspekt- dlh vznikal za
2 Vz mesiaca -je to však iba mój názor. Navrhuj em, aby smě neplatičovi dali šanců na ďalšie 3
mesiace.

P. Bohatá - súhlasím s návrhem p. Petrovského. Nech sú neplatiči upozornění, že byt dostane
dcera s deťmi, ktorí nájom riadne platia. Ak nedojde k nápravě, manželský pár bude
yysťahovaný.
P. Hamarová - ide o princip, ak urobíme výnimku v tomto případe, výsledkem móže byť
znegovanie doterajšieho úsilia starostky obce a p. Vojtekovej, ktoré takmer vynulovali zoznam
neplatičov. Dajme ale neplatičom šanců, prerokujme to opátovne v septembri.
P. Revay - nájomníci BNS neutíadajú depozit, na ktorý by sa v takomto případe dalo siahnuť?
Starostka: depozit vložili iba nájemníci 18 b.j. Vtejto oblasti sa odviedol kus práce, ktorý
priniesol svoje ovocie vo formě minimalizovania dlhov na nájomnom, až na prerokovaný
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případ. Obávám sa, že ak raz ukážeme, že akceptujeme neplatičov, situácia sa vrátí k stavu
z minulosti, kedy bol zoznam neplatičov rozsiahly. Diskusia k témě bola uzavretá, pristúpilo sa
k hlasovaniu:

Uznesenie č. 55/2020
l. Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí spredlžením nájomnej zmluvy

v BNS na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy
o nájme bytu pře pani Ivetu Horvátovú, od Ol. 07. 2020.

2. Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predlžením nájomnej zmluvy
v BNŠ na dobu urcitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predÍženia zmluvy
o nájme bytu pře pani Miroslavu Hrickovú od Ol. 07. 2020.

3. Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí spredlžením nájomnej zmluvy
v BNS na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy
o najme bytu pře pána Mareka Gábora, od Ol. 07. 2020.

4. Obecné zastupiteFstvo v Kapušanoch súhlasí s predlžením nájomnej zmluvy
v BNŠ na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predÍženia zmluvy
o nájme bytu pře pána Jozefa Siváka, od Ol. 07. 2020.

5. Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí spredlžením nájomnej zmluvy
v BNS na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy
o nájme bytu pře pani Martu Lackovú, od Ol. 07. 2020.

6. Obecné zastupiteFstvo v Kapušanoch súhlasí s predlžením nájomnej zmluvy
v BNŠ na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predÍženia zmluvy
o nájme bytu pře pána Erika Baloga, od Ol. 07. 2020.

7. Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predlžením nájomnej zmluvy
v BNŠ na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predÍženia zmluvy
o nájme bytu pře pána Tomáša Lacka, od Ol. 07.2020.

8. Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predÍžením nájomnej zmluvy
v BNŠ na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predÍženia zmluvy
o nájme bytu pře pána Romana Hříčka, od Ol. 07. 2020

9. Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predÍžením nájomnej zmluvy
v BNŠ na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy
o nájme bytu pře pána Miroslava Gábora, odOl. 07. 2020.

10. Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí spredlžením nájomnej zmluvy
v BNŠ na dobu urcitú 3 mesiace s možnosťou opakovaného predÍženia zmluvy
o nájme bytu pře pána Jána Horváta, od Ol. 07. 2020.

Hlasovanie poslancov:
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ZA: 7 PROTI: O ZDRZALSA:0

K bodu 16 Ziadosti:
a) Žiadosť o uvol'nenie finančných prostriedkov z fondu prevádzky, údržby

a oprav v 18 b.j.
Starostka obce - náj omníci v 18 b.j. si aktuálně upravujú vonkaj si prístrešok, v decembň

im bol OcZ schválený Plán údržby a oprav, kde táto požiadavka nebála zahrnutá. Mój názor je,
že oprava střechy na altánku nie je havarijným stavom. Znova ide o princip, nie o sumu. Ak bol
připravený plán, pracovat' sa má v súlade s dokumentom. Opravený altánok slúži všetkým,
sedieť sa tam dá, nikomu neprší na hlavu, keďže střecha na altánku existuje. Navrhuj em, aby si
o uvoťnenie fmančných prostriedkov požiadali v budúcom roku. Ak budeme počas roka meniť
schválené plány, je zbytečná práca pracovníčky sociálneho referátu, rovnako ako schval'ovanie
OcZ. P. Revay - ak začali s rekonštrukciou, je lepšie, ak sa práce ukončia ako celok. Mój názor
je taký, že ak si žiadajú, malí by im byť financie uvol'nene. P. Hamarová - súhlasím so
starostkou - oprava střechy nebála súčasťou plánovanej rekonštmkcie. P. Bohatá - předložený
rozpočet je nadhodnotený, ide o přemrštěnu sumu. Aj keď sú to ich finančně prostriedky
rozpočet je urobený vel'mi benevolentně. Súhlasím s názorom, že to nie je havarijná situácia,
naviac předložili nedóveryhodný rozpočet. Stanovisko OŘ bolo rovnako nevyhovieť žiadosti
z dóvodu,že to nie je havarijný stav. Pristúpilo sa k hlasovaniu poslancov.

ZA: l
PROTI: 4
ZDRŽALI SA: 2

p. Revay
p. Palovič, p. Bohatá, p. Namešpetra, p. Havrillová
p. Petrovský, p. Hamarová

Pristúpilo sa k hlasovaniu za uznesenie:
Uznesenie č. 56/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch neschval'uje uvol'nenie fmančných prostriedkov z fondu
prevádzky, údržby a oprav v 18 b.j. vo výške 800,00 EUR.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 6 PROTI: O ZDRŽAL SA: l p. Revay

b) Žiadosť Záchranná služba Rayman Rescue o odpustenie platby nájomného
v Zdravotnom středisku Kapušany.

P. Revay - v tomto bode upozornil na nové opatřeme vlády na pomoc podnikatel'skym
subjekom s nájmom v čase pandémie. Starostka obce konstatovala, že pracovníčka OcU už
kontaktovala ministerstvo vo věci uplatnenia si kompenzácie, stát poskytuje prenajimatel'ovi,
ktorým móže byť aj obec dotáciu vo výške 50 %. P. Havrillová - podl'a mojich informácií sa
opatřeme SR vo věci nájmu týká len tých prevádzok, ktoré museli byť v dósledku Covid-19
zatvorené. P. Bohatá - odpustili smě nájomné v čase pandémie p. Maňkošovi, som za to, aby
smě vyhověli aj tomuto ziadatel'ovi.

20



Zápisnica zo zasadnutía OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA

konaného dna 26. 06. 2020 o 14:00 hod. v obradnej miestností OcU v Kapušanoch

rokovanie 04/2020

Uznesenie č. 57

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schval'uje žiadosť ZACHRANNEJ SLUŽBY -
RAYMAN RESCUE, o.z., Na řinku 276/7, 082 12 Kapušany, IČO: 51103184 o odpustenie
platby nájemného v priestoroch Zdravotného střediska počas trvania núdzového stavu t.j. od
12.03.2020 - 14. 06.2020.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

c) Ziadosť o prenájom obecného pozemku parcela č. 241/1 za účelem umiestnenia
garáže.
Garáž je umiestnená na pozemku, patřila nebohej p. Fertal'ovej. Aby bola
nájonmá zmluva uzatvorená na nového nájomcu, je potřebné schválit' prenájom
uznesením.

Uznesenie c. 58/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schval'uje prenájom obecného pozemku parcela KN C č.
241/1 k. u. Kapušany za účelom umiestnenia garáže.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

d) Ziadosť o prenájom obecného pozemku parcela č. 1659/2 na zahrádkářské
účely.

Ziadatel'om je občan BNŠ, který při platbách nájomného mává omeškanie. Starostka obce -
nie som za to, aby sa parcela nachádzajúca v lokalitě za železničnou traťou při Slovnafte,
terminál Kapušany schválila na zahrádkářské účely. Rovnako návrh OŘ je neschválit' prenájom
ziadatel'ovi z dovedu, že sa při platbách na nájomnom nedodržiava termíny splatnosti. Dávám
preto hlasovat', kto je za to, aby sa žiadosti vyhovělo?

ZA: O
PROTI: 5
ZDRŽAL SA: 2

p. Bohatá, p. Havrillová, p. Namešpetra, p. Palovič, p. Revay
p. Petrovský a p. Hamarová

Pristúpilo sa k hlasovaniu za uznesenie:

Uznesenie č. 59/2020

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch neschval'uje prenájom obecného pozemku parcela KN C
č. 1659/2 k. u. Kapušany na zahrádkářské účely.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 6 PROTI: O ZDRŽAL SA: l

p. Petro vský
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e) Ziadosť o prenájom amfiteátra

Starostka obce: obec zaevidovala 2 žiadosti o prenájom amfiteátra - prvým záujemcomje Míro
Jaroš, ktorý mál záujem zorganizovat'koncert v termíne 22.8.2020, ďalším záujemcom je
spoločnosť SUKUBA agency, s.r.o., ktorá chce zorganizovat' vystúpenie Kataríny Knechtovej
a súboru Sarišan stermínom konania 21.8.2020. Stanovisko Komisie pře kulturu a školstvo,
ktorá zasadala 22. 06. 2020:

Umožnit' organizovanie koncertu K.Knechtovej/Šarišanu za podmienok uvedených v žiadosti,
t.j. celý priebeh podujatiaje na straně agentury tak, ako to uvádza vo svojej žiadosti. Znamená
to, že Obec Kapušany prenajme agentuře amfiteáter vzmysle platného VZN č. 4/2019
O dočasnom užívaní amfiteátra v Parku sv. Cyrila a Metoda, ta si zároveň zabezpečí predaj
lístkov při vstupe do areálu, propagáciu podujatia, zdravotnú a bezpečno stnú službu a dohodne
ďalšie podmienky týkajúce sa poskytovania služieb občerstvenia a pod. Do zmluvných
poA'nienok komisia odporúča zapracovat' nevyhnutnosť dodržiavania všetkých hygienických
opatření v zmysle aktuálně platných usměrnění. Komisia odporúča ponuknut' agentuře
zastupuj úcu M. Jaroša iný možný termín, napr. počas 9-10/2020 za rovnakých podmienok, t.j.
bez spoluúčasti obce v rámci organizácie podujatia.

Diskusia k témě neprebehla, pristúpilo sa k hlasovaniu:

Uznesenie č. 60/2020
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schval'uje prenájom amfiteátra v Parku sv. Cyrila
a Metoda za účelem konania kultúmej akcie 21. 08. 2020.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA:O

OcZ súhlasilo so žiadosťou na zorganizovanie podujatia Kataríny Kjiechtovej a Sarišanu za
stanovených podmienok.

V čase 20:15 hod. bola vyhlášená přestávka. 20:30 hod. OcZ pokračovalo v svojom rokovaní.
Na rokovanie sa vrátila p. Smetanková

K bodu 17
Rózne

Starostka obce v krátkosti informovala přítomných o aktivitách v rámci obce:

^ 20. 05. 2020 sa na pode PSK uskutočnilo pracovně stretnutie spredsedom
p. Majerským vo věci stavby „Rekonštrukcia křižovatky ciest 1/18 a 11/545 Kapušany".
Prebiehajú intenzívně rokovania a finalizujú sa kroky na úspěšné realizovanie stavby.
K dnešnému dnu má obec vydané právoplatné stavebné povolenie na výstavbu.

•^ 22. 05. 2020 ukončil pracovny poměr na ekonomickom úseku Ing. Marián Kačala,
přeběhlo nové výběrové konáme na pozíciu ekonóm/ekonómka. Vybrala uchádzačka
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zaujme pracovně miesto po ukončení póvodného pracovného pornem (předpoklad je od
Ol. 09. 2020), zatial' bude účtovníctvo viesť externá spoločnosť PEA s.r.o. Prešov.

•^ 10. 06. 2020 sa na pode OcU Kapušany uskutočnilo zasadnutie Spoločného stavebného
úřadu. Aktuálně sa připravuje návrh no věj zmluvy v rámci Společného stavebného
úřadu.

^ Obec obdržala cenové ponuky na opravu ulic Požiarnickej aPuchovskej. Ide o sumu
2 709,68 EUR. Stavebné práce budu zrealizované v tomto roku.

^ Kapušany pre všetkých, n.o. v spolupráci s Komisiou zdravotnou a sociálnej
starostlivosti připravila pre děti od 6-12 rokov denný letný tábor pře min. 20 a max. 40
dětí. Tábor bude prebiehať v Dennom centre v Kapušanoch, podl'a zaujmu sú
připravené 2 tumusy.

^ Futbalové ihrisko: vo februári 2020 bol připravený návrh nájomnej zmluvy o využívaní
fiitbalového ihriska medzi OŠK aobcou. Na OcZ 27. 02. 2020 poslankyňa obce
p. Smetanková vzniesla pripomienku voči návrhu zmluvy s tým, že připraví iný návrh
zmluvného vzt'ahu na využíváme futbalového ihriska. Dna 09. 03. 2020 sa na pode OcU
uskutočnilo pracovně stretnutie za účasti starostky obce, zástupcov OSK, DHZ,
p. Smetanko věj, MFC a správců ihriska. Konstatováním, že sa návrhmi bude zaoberať
zastupitel'stvo a v případe kladného stanoviska sa uzatvoria rámcové zmluvy bolo
stretnutie ukončené. Súčasný stav je taký, že připravené sú 2 návrhy zmluvných vzt'ahov
a je potřebné vybrat' pře obec najvhodnejší. OcU navštívil p. Patrik Masrna, je za návrh
z pracovného stretnutia - teda za zmluvu o využívaní ihriska připravenu
p. Smetankovou. Na základe rokovania OŘ bol poslancom OcZ zaslaný návrh zmluvy
p. Smetankovej na pripomienúkovanie. OSK v zástupem p. Bohatom předložil
stanovisko športovej komisie a OSK:

Po dókladnom zvážení situácie smě toho názoru, že předložený návrh zmluvy nezodpovedá
potřebám ako obce, tak aj samotných uzivatel'ov. Nájomný vzt'ah k jednomu předmětu zmluvy
s viacerými subjektmije totiž nejednoznačný, nevymedzuje mieru zodpovědnosti jednotlivých
subjektov ako v oblasti údržby, tak v dodržiavaní predpisov BOZP a PO. Prax je taká , že
o ihrisko a budovy sa od počiatku stará futbalový klub . FK má na ihrisku sklady, šatné, sprchy,
které sú dielom ich dlhoročnej práce a doterajších funkcionárov klubu. Nevieme si představit',
aby v týchto priestoroch sa pohybovali bez obmedzenia rózne subjekty a malí vlastně kl'uce.
Taktiež vymedzenie zodpovědnosti za případné škody by nebolo jednoznačné. Taktiež
nahlasovanie potrieb oprav, a uplatněme finančných náhrad za případné škody či. V bod 9 a 10
návrhu by bolo komplikované. FK s 90 ročnou históriou má aj morálně právo byť nositel'om
práv k užívaniu ihriska. Starostlivost' o předmět zmluvyje náročný proces, na ktorý obec nemá
dostatočné personálně kapacity. Aj napriek tomu, že obec zabezpečuje finančnú odměnu pře
správců ihriska, ten nemóže sám zvládnut' tak náročný proces při súčasnom úvazku. Je
odkázaný na spoluprácu členov FK, ktorí sa doposiaF o předmět zmluvy starali anaďalej
starajú. OSKje najváčší klub pósobiaci v obci, má 125 členov, z toho viac ako polovica využívá
ihrisko. Ostatně kluby sú v porovnaní s OSK. malé a nemajú ani kapacity, ani záujem riešiť
potřeby správy a údržby ihriska.

Na straně druhej návrh zmluvy, ktorý vypracoval obecný právník zabezpečuje aby aj tieto malé
kluby mohli bez obmedzení vykonávat' svoju činnosť, a to bezodplatne podl'a harmonogramu.
Jedná sa o kluby MFC a DHZO ale aj ostatnú veřejnost'. Správca ihriskaje povinný umožnit'
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im podl'a tohto vstup do vymedzených objektov. Preto nevidíme zmysel vyžadovat' si zmluvu
s obcou zo strany spomínaných malých klubov.

^ K témě fotbalové ihrisko pokračovala starostka: dávám slovo p. Bohatovi ap.
Smetankové], ako aj poslancom OcZ, aby sa k témě vyjádřili.
P. Havrillová - vo februári 2020 smě sa zhodli, že do póvodnej nájomnej zmluvy sa
nejde. Prečo sa znovu vraciame k póvodnému návrhu?
P. Bohatá - zmšila sa póvodná zmluva medzi OSK a obcou. Všetko co na ihriskuje, je
dielom futbalistov a ich dlhoročnej činnosti, preto májů na správu a využíváme ihriska
morálně právo. Situáciu som přebral so všetkými dotknutými a vydali smě stanovisko,
ktoré sté obdržali. Zdiel'ana zodpovědnost' za l předmět nájmu - neviem si představit,
kto vlastně bude zabezpečovat' súvisiace záležitosti. Stanovisko OSK je jednoznačné,
je zdokladované zápisnicou. Na ihrisku je kopec práce, obec platí správců ihriska na
dohodu, ale nie je v jeho možnostiach v rámci jeho úvazku všetko obsiahnuť. Preto je
odkázaný na pomoc futbalových funkcionárov. PokiaF p. Masrna trvá na uzavretí
zmluvného vzt'ahu - dajme súhlas OSK , aby uzatvorila zmluvu s MFC, ale nemóže
MFC svojvol'ne využívat' všetko materiálno-technické vybavenie ihriska. V konečnom
dósledku pojde o to, že budu 2 gazdovia na ihrisku. Len jeden sa bude starat' o všetko
a dmhý len využívat'. MFC má přitom všetko co potřebuje k svojej činnosti, plochu,
šatnu, sprchy, a to aj bez zmluvy a bezodplatne.
P. Palovič - na co bolo dobré stretnutie 9. 3. 2020, kde bol jasný závěr?

Starostka - prečítala přítomným výběr zo zápisnice z pracovného stretnutia - bod č. 3:
P. Bohatá podpořil tiež návrh pani Smetanko věj, aby sa zmluvný vzťah upravil
jednotlivo s každým záujemcom, tak ako je to v případe tělocvičné. Poznamenal tiež,
ako to bude s plátením. P. starostka položila p. Bohatovi rovnakú otázku - prečo vtedy
súhlasil a teraz má OSK rozdielny názor? P. Bohatá - Súhlasil som s vyhotovením
alternativně] zmluvy, ale s výhradami a pripomienkami. Neskór sa zistilo, že obec nemá
spracované VZN na poplatky za používáme ihriska, ktoré by boli zadefinované
v rámcovej zmluve. Já za OSK rámcovú zmluvu nepodpíšem, pokial' mám informáciu,
ani p. Raď ak, rovnako ani správca ihriska nechcú pokračovat' v činnosti ak bude takalo
zmluva podpísaná. Som připravený vzdat' sa ňinkcie předsedu OSK.

P. Smetanková - tak to vyznieva, ako keby som všetko robila kvóli p. Masmovi. Mój
vklad do celého bol, že mój návrh by bol rovnoprávný, nezvýhodňoval by nikoho. Je to
vo Vašich nikách, chcem aby sport v obci fangoval. Vložila som do toho kus osobného
a pracovného času a úsilia. Mám ale iné terny, ktorým sa chcem věnovat'. Tiež si stojím
za stanoviskom.
P. Palovič - nezdá sa mi dobré riešiť to odchodom z funkcií. P. Bohatá- naše stanovisko
je stanoviskem kolektívneho orgánu, ktorého som predsedom.
P. Hamarová - myslela sam si, že keď obec zaměstná správců ihriska, problémy
v oblasti futbalu budu vynesené. Je pěkné myslieť na dedičstvo otcov, ide však
o obecný majetek, nech sú vzt'ahy rovnoprávné a nech funguje vzájomná spolupráca.
P. Havrillová k p. Bohatovi - vel'mi má mrzí, že si nás poslancov postavil před také
rozhodnutie. Určité si neželám, aby si sa fúnkcie předsedu vzdal. Pozdvihal si celé OŠK,

sportovci sú v rámci obce zastřešení. Len vo fiitbaleje niečo nezdravé. Nemyslím si, že
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p. Masrna potřebuje zmluvu. Keby bola ochota, zo strany FK, nebole by třeba žiadne
zmluvy. Kto chce, hl'ada spósob - kto nechce, hl'ada dóvod. FK má kopec dóvodov,
prečo nemóže vyj sť v ústi-ety druhému klubu. Raz sté od MFC požadovali nájemné za
užívanie ihriska, potom sa malí finančně podieFať na jeho údržbě, minulého roku to
vyvrcholilo tým, že sté ich nechceli pustiť odohrať turnaj a musela zasahovat'
p. starostka, teraz FK nemóže poskytnut' MFC skladové priestory. Od začiatku sú MFC
hádzané polena pod nohy. Nerozumiem. Jedným z ciel'ov Komunitného plánu, ktorý
schválili poslanci, je aj obnovit' históriu kapušianskeho futbalu. A ktokol'vek to chce
urobit', mál by mať našu podpom.
P. Smetanková - připomínám, že v celom případe vypracovania zmluvného vzt'ahu
nešlo o iniciativu p. ]V[asrnu.
Hlavný kontrolor - mój nezávislý názor: na ihrisku musí byť iba jeden správca. Odborné
si neviem představit', aby sa připravilo viacero zmlúv pře každý subjekt. Určené musí
byť, kto bude veliť. Inak budete čelit' problémom.
P. Revay - 2 roky rieši OcZ jednu věc - futbal v obci. Rozmysl'al som nad celou
problematikou. OŠK funguje už 90 rokov, v súčasnosti sa 2 roky iba štiepi. OŠK je
nositel' športovej hodnoty v obci. Neviem si představit', ako obec vel'ku parcelu ihriska
zazmluvní viacerým subjektom. Som za to, aby bol jeden zodpovědný, kto za to ručí.
Zmluva, ktorú vypracoval obecný právnikje podl'a mna naj lepším návrhem. Športová
komisia dala jasné stanovisko, já osobné sa plné neorientujem v problematike. Ide
o kolektiv Fudí, ktorí to musia zveFaďovať. Nedá sa porovnávat' prenájom tělocvičné
s prenájmom ihriska. Z mójho pohl'adu na to, aby smě zachovali jednotlivé odvetvia
športov, musí existovat'jedna silná inštitúcia - OŠK. Poslanci OcZ ako športoví laici
nemóžu poskytovat' odborné stanoviska v tejto oblasti.
P. Raďak na pracovnám střetnutí odmietol hmotnú zodpovednosť, ak budu viaceré
zmluvy.
P. Revay - bude mať hmotnú zodpovednosť len vtedy, ak bude zmluvný vzt'ah
obec/OŠK.
P. Namešpetra - já som bol nakloněný návrhu p. Smetankovej. Na spomínanom
pracovnám střetnutí som nebol, čas ale ukázal - keď to přešlo hlavou všetkých - zistilo
sa, že OŠK bude mať zodpovědnost' a věřím, že to bude fungovat'.
P. Bohatá - beriem spát' svoje prehlásenie, že sa vzdám funkcie OŠK.
Starostka - ani pracovně stretnutie z 09. 03. 2020 nebolo zbytečné. Odstranit' třeba
komunikačný problém a bariéru. Problém zmluvných vzt'ahov ostal teraz na obci.
Nemóže všetka práca zostať na obci - máme dvoch mužov, pracovníkov referátu údržby
a oprav, ktorí nestíhajú úpravu obce - napr. kosenie... Na ihrisku je p. Prokop ako
správca ihriska na pár hodin denně. Každý z Vás si povedal svoj názor, p. Bohatá si
musí přiznat' fakt, že je písemný záznam o tom, že súhlasil s póvodným návrhom
p. Smetanko věj. Dávám preto hlasovat' za 2 návrhy:

Návrh č. l Nájemná zmluva spracovaná obecným právnikom, s ktorou súhlasí OŠK.
Návrh č. 2 Nájemný zmluvný vzt'ah navrhovaný spracovatel'kou p. Smetankovou.

Hlase vanie za návrh č. l:
ZA: 7 - p. Bohatá, p. Hamarová, p. Havrillová, p. Namešpetra, p. Palovič, p. Petrovský,
p. Revay
Zdržal sa: Smetanková l
Proti: O
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Přítomní poslanci OcZ odhlasovali návrh č. l. Starostka obce: Připraví sa návrh tejto
nájomnej zmluvy na podpis, apeluj em na všetkých zainteresovaných, aby formovali
vzájemné vzt'ahy. Obec bude vy vij ať mediačnú čiimosť medzi všetkými subjektami,
aby sa zlepšila vzájemná spolupráca.

^ SZUŠ - PSK im neschválil vzděláváme pře II. stupeň. Záměr obce, aby bol FS
Kapušančan začleněný pod tuto SZUŠ nemóže byť realizovaný.

•^ 02. 07. 2020 sa uskuteční pracovně stretnutie vo věci odvodnenia cesty 11/545 v úseku
úl. Bardejovskej v rámci stavby rekonštrukcie tejto cesty za účasti SUC PSK, stvebného
dozoru a zástupcov firmy Colas Slovakia, a.s.

Diskusia k bodu rózne:

^ P. Petrovský sa vrátil k žiadosti ZŠ s MS o dovybavenie šiestej triedy a spalné v MS
a k opravě střechy SJ. Navrhol, ak obec nenajde finančně prostriedky v plnom objeme
na fmancovanie týchto žiadostí, nech sa urobia len čiastkové úpravy střechy na SJ.
Hlavný kontrolor- celková zadlženosť obce nieje vel'ka, poslanci OcZ móžu uvažovat'
aj touto cestou. P. Petrovský - HK má pravdu, ak máme možnost' a obec je v dobrej
kondícii, nech sa rieši střecha aj na úkor toho, že ŠJ nebude v tomto roku
zrekonstruovaná. V případe doyybavenia tried v MS - finančné prostriedky sa móžu
žiadať cez rodičovské združenie, nech prispejú aspoň čiastočne._Navrhujem hFadať
spósob združenej investície.

^ P. Revay - informácia vo věci yyplácania dotácií pre jednotlivé organizácie. Dotácie sú
stále pozastavené. Zníženie nebálo schválené. V súčasnosti, keď nastalo v SR
uvol'nenie opatření súvisiacich s ochorením Covid -19 navrhuj em, aby sa naše
opatřeme o pozastavení dotácií uvol'nilo a jednotlivé organizácie májů možnost' čerpat'
fin. prostriedky max. do výšky 50%. Prítoiimí súhlasili.

^ P. Havrillová - ak sa bude komisia zaoberať úpravou rozpočtu, nech bude percentuálně
ubraté rovnako z každej položky. P. Revay - sú věci, z ktorých sa nedá ubrat', budeme
ponižovat' aj mzdy zamestnancov OcU?

^ P. Revay - máme ponuku od spoločnosti Heineken. V rámci systému David ponúkajú
na Kapušiansky hrad 20 l plnohodnotné pivo s trvanlivosťou až 20 dní. Je potřebné len
odběrné miesto - mój návrh je Kapušiansky hrad, kde by sa pivo mohlo čapovať
vturistickej sezóně. P. Palovič - je to zmluvne viazané? P. Revay - zmluvné
podmienky móžu byť dohodnuté podl'a odběru.

^ P. Smetanková - v mojom poslaneckom odvode na Záhradnej úl. je v súvislosti
s prebiehajúcimi rekonštrukčnými prácami zvýšená frekvencia dopravy. V lokalitě je
dopravné značenie obytná zóna. Plánuj em oslovit' riaditeFa miestneho oddelenia PZ
v Kapušanoch p. Krompaščíka, aké sú možnosti zlepšenia tejto situácie.

^ P. Petrovský - za svoj poslanecký odvod uviedol, že na základe podnetov od občanov
z lokality je potřebné vyzvat' ZSR, aby upravili a vykosili pozemok při železničně)
stanici v Kapušanoch.
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K bodu 18 Závěr

Pani starostka poďakovala přítomným za účast'. Rokovanie OcZ bolo ukončené v čase 22:35
hod.

Příloha
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